
Meno: Bc. Silvia Brunovská 

E-mail: sbrunovska@gmail.com 

Dátum narodenia: 10.4.1972 

Miesto narodenia: Bratislava 

Rodinný stav: vydatá 

Deti: dvaja synovia – Simon (17 r.) a Samuel (9 r.) 
 

Vzdelanie: 

1985 - 1989 Stredné odborné učilište polygrafické (vyučená v odbore fotosadzačka) 

2008 - 2010 Vysoká škola ekonómie a manažmentu verejnej správy  

V súčasnosti študujem na Univerzite Komenského na fakulte sociálnych a ekonomických 

vied, odbor Verejná politika 
 

Priebeh zamestnaní: 
1990 – 1994 – Kníhtlačiareň Svornosť, Bratislava, ako fotosadzačka 

1995 – 1996 – Group 4 Securitas, Bratislava, ako referent 

1996 – 1997 – Všeobecná úverová banka, a.s., Bratislava, ako referent  

1998 – až doteraz – Slovenská konsolidačná, a.s., Bratislava, ako správca pohľadávok 
 

Hneď ako som začala študovať na vysokej škole ekonómiu a manažment verejnej správy, 

začala som sa inými očami pozerať na dianie vecí verejných okolo mňa. Už som nechcela byť 

len pasívnym občanom, ktorý by teoreticky vedel konať oveľa lepšie ako tí, ktorí sú 

momentálne pri moci. Rozhodla som sa priložiť ruku a um k dielu. Rozhodla som sa za 

pomoci mojej zlatej kolegyne Zuzky Dzivjákovej a jej strany OKS kandidovať za poslanca 

v našej malej Vrakuni. 

 

Vo Vrakuni už žijem 19 rokov. Môj manžel je rodený vrakunčan. Vo Vrakuni by sa oveľa 

lepšie žilo, keby... 

A tu je mojich zopár postrehov, čo si myslím, že by Vrakuňa potrebovala, alebo lepšie, čo by 

si Vrakuňa zaslúžila: 

- byť čistejšia – Aby sme mohli všetci nažívať ako jedna veľká rodina v našej malej Vrakuni 

budem iniciovať osadenie väčšieho počtu odpadkových košov na drobný komunálny odpad 

a tiež odpadkových košov na psie exkrementy na chodníkoch pri trávnatých plochách. 

- byť bezpečnejšia – pre mňa ako matku, je bezpečnosť detí na prvom mieste. A to nielen 

bezpečnosť na cestách, pred školami, ale aj na chodníkoch. Mojou víziou je zabezpečenie 

spomaľovačov pred každou školou a škôlkou vo Vrakuni. Keďže chodníky by mali patriť 

chodcom a nie motoristom – budem presadzovať také opatrenia, ktoré by zamedzili vjazdu 

motorových vozidiel na plochy patriace chodcom, napr. osadením stĺpikov, zabraňujúcim 

vjazd motorových vozidiel kam nepatria. 

- byť zdravšia – obmedzme alebo zakážme výstavbu bytových a nebytových priestorov na 

tých posledných trávnatých plochách, ktoré ešte máme. A tie, ktoré máme, starajme sa o ne 

viac ako doteraz. Častejšie strihanie stromov a kríkov, častejšie kosenie trávy, kosenie trávy 

aj na školských dvoroch počas letných prázdnin. Ekonomicky zvážiť či úpravu trávnatých 

plôch nechať v kompetencii verejno-prospešne pracujúcich, alebo firme zaoberajúcou sa 

záhradnými úpravami.  

- byť veselšia – zasadiť sa za výstavbu multifunkčného ihriska pre všetky deti a násť ročných 

– detské ihrisko, preliezky, šmýkačky, U-rampa, plocha pre in-line korčuliarov, trať pre 

freestylových bicyklistov. 

 

Mojim heslom je: „Mám svoju víziu: slušná a čistá Vrakuňa.“ 

 

Nápadov je veľa, aj odvahy ísť si za svojimi cieľmi, už iba dostať od vrakunčanov toľko 

hlasov, aby sa tieto moje vízie a sny mohli začať pomaly uskutočňovať... 


